
Kolejní klub Pod-O-Lee

Schůze představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee

Datum: 20. 2. 2024

Zapisuje: Vojtěch Halamka

Prezenční listina

Jméno Funkce Zkratka HP

Kateřina Pilná Předseda P ✔

Karel Čtvrtečka Správce sítě SN ✔

Jan Picka Správce systémů SS ✔

Anna Pánková Správce projektů SP ✔

Huu Petr Pham Správce Pod-O-Gym SG ✔

Luboš Jánský Správce bloku B SBB ✔

Vítek Zapletal Správce bloku C SBC ✔

David Puchoň Správce bloku D SBD ✔

Petr Šohaj Správce bloku E SBE ✔

Martin Kuncl Správce bloku F SBF ✔

Zuzana Frydrychová Vedoucí koleje Podolí (Host)

Jiří Halamka Správce sudovny SUD

Mário Alexy Zástupce správce bloku D ZSBD

Pavel Sillinger Zástupce správce Pod-O-Games ZGM

Vojtěch Halamka Místopředseda MP

Michal Novák Zástupce správce Pod-O-Lab ZSL

Ondřej Palička Zástupce správce bloku E ZSBE

Juraj Pohoriljak Správce deskoherny SD
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Jan Mareš Zástupce správce sítě ZSN

Michal Jarkovský HR manažer HR

20:02 Předseda zahajuje schůzi.

Bod č. 1: Schválení programu

Usnesení č. 1: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program schůze zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 20. 2. 2024 ve 20:04.

𝞢:7, +:7, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

20:05 Přichází Huu Petr Pham. Počet lidí s hlasovacím právem: 8

Bod č. 2: Koleje Podolí

Na schůzi je přítomna nová vedoucí koleje Podolí paní Frydrychová. Vedoucí apeluje na správnou posloupnost komunikace s vedením koleje
přes správce jednotlivých bloků, případně přes předsedkyni klubu. Blok A bude přes letní prázdniny uzavřen z důvodu plánované
revitalizace. O jejím rozsahu se stále jedná. SN žádá o koordinaci s klubem kvůli manipulaci se síťovým zařízení na bloku. Rezervaci na blok
E na letní prázdniny budou mít přednostně již ubytovaní na bloku a pak ostatní obyvatelé koleje. Nově bude vyhlášen zákaz kouření na
terasách, jedním z důvodů je i kouření marihuany v prostorách kolejí. Postihem za porušení zákazu je vyloučení z koleje. Veškeré informace
budou zasílány emailem a vyvěšeny na kolejní nástěnce (vrátnice). Vedoucí apeluje na údržbu vchodových dveří (zejména odstraňování
plakátů proběhlých akcí). V kuchyňkách nebude tříděný odpad. Vedoucí eviduje problémy s úklidem. Nové výběrové řízení proběhne
koncem roku. Na bloku D bude studovna změněna na sušárnu. Polep dveří od pokojů musí zmizet. Na blocích C a F proběhne společně s
kontrolou požárních hlásičů i kontrola požárních dveří. Na blok C se vrátil bezdomovec. Proběhla debata o rozbitých plotýnkách. Na bloku F
chtějí společnou ledničku, MP silně nedoporučuje. Budou probíhat pravidelné pracovní schůzky vedoucí s P.

20:08 Přichází Petr Šohaj, Jan Mareš a Juraj Pohoriljak. Počet lidí s hlasovacím právem: 9

Bod č. 3: Kolečko

21:14 Přichází Martin Kuncl. Počet lidí s hlasovacím právem: 10
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Předseda
Proběhl převod majetku (vybavení zasedací místnosti a PC učebny) na klub. Byly podepsány nové nájemní smlouvy na kolejní místnosti.
Nájmy byly proplaceny a zapsány do rozpočtu. P je nově předsedkyně AS ČVUT, nic se pro nás nemění. V brzké době musí proběhnout
schůzka legislativní skupinky v návaznosti na plánovanou změnu legislativy SU ČVUT.

Místopředseda
-

Správce sítě
Dorazily nové servery (60 kusů).

Správce systémů
Proběhla inventura odběratelů konference predstavenstvo@pod.cvut.cz dle nových pravidel.

Správce projektů
Probehla akce Podolský Valentýn. Probíhá příprava Výroční zprávy klubu a Meziblokových her.

Správce Pod-O-Gym
Proběhla změna provozní doby od 5:00 do 23:00 z důvodu ušetření energií. Z týmu odešel František Trefný. Probíhá nábor do týmu.

Správce bloku B
Blok A a B plánují pořádat akci Poznej svého správce společně. SBB monitoruje nepovolené používání nouzového východu.

Správce bloku C
Byly vyčištěny trouby v rámci odpuštění porušení provozního řádu Pod-O-Gym. Na 3. patro byla umístěna nová trouba.

Správce bloku D
Úklid není ideální. Proběhne akce Poznej svého správce.

Správce bloku E
Úklid se snad zlepšil. Vstupní dveře zatím fungují.

Správce bloku F
Zrekonstruovaná kuchyňka je stále v hezkém stavu. Na 3. a 4. patře jsou nefunkční sprchy.

HR manažer
Proběhl update kontaktů aktivních členů. Je plánována náborová schůzka.

Správce Hudebny
-

Správce Deskoherny
Obnovena pravidelná setkání šachistů a deskohraní.

Správce Kolárny
Problém s vlhkostí je v řešení.

Správce PC učebny
-
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Správce Pod-O-Lab
Proběhl nákup spotřebního materiálu.

Správce Pod-O-Games
-

Velitel Pod-O-Šerm
Tréninky stále neprobíhají kvůli vysokému počtu nemocných členů.

Vedoucí kolejní skupinky
-

Správce Sudovny
Radiátor stále protéká.

Správce herních místností
Problém s plísní v místnosti s ping pongem se opravou okna zlepšil. Uskladněné palety stále překážejí.

Mezi Bloky
Probíhají schůze.

21:45 P vyhlašuje pauzu
21:52 P ukončuje pauzu

Bod č. 4: Schválení zápisu schůze představenstva 4. 12. 2023

Usnesení č. 2: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané 4. 12. 2024 zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 20. 2. 2024 ve 21:55.

𝞢:10, +:9, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 5: Výroční zpráva klubu Pod-O-Lee

P prochází aktuální stav výroční zprávy. Aktuálně je neúplná, je nutné zprávu doplnit a zformátovat. Vzhledem k tomu, že je nutné zprávu
schválit do konce února, bude po dokončení schválena per rollam, na čemž se představenstvo klubu shodlo.

Bod č. 6: Odpustky I_2024

Představenstvo prochází návrhy na odpustky a navrhovatelé obhajují.
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Usnesení č. 3: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument Odpustky I_2024 zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 20. 2. 2024 ve 22:51.

𝞢:10, +:10, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 7: Různé

22:54 Odchází Huu Petr Pham. Počet lidí s hlasovacím právem: 9

Probíhá debata o aktuální situaci s klíči.

22:59 Odchází Petr Šohaj a Juraj Pohoriljak. Počet lidí s hlasovacím právem: 8

Probíhá debata o výměně a rozšíření kartového systému. Dále se řeší školení televizorů a jeho koordinace.

23:03 Odchází Michal Jarkovský. Počet lidí s hlasovacím právem: 8

23:14 Předseda ukončuje schůzi
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Příloha 1
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Příloha 2
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